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P R O T O K Ó   Nr VII/07
z obrad X Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie

z/s w Mszanowie
odbytej w dniu 14 sierpnia 2007r.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara o godz.1000 otworzy  X Sesj  i po
powitaniu radnych i go ci o wiadczy , i  zgodnie z list  obecno ci w posiedzeniu
uczestniczy 13 radnych, co wobec sk adu Rady wynosz cego 14 osób stanowi quorum
pozwalaj ce na podejmowanie prawomocnych uchwa .
Sesja odbywa a si  w sali narad Urz du Gminy w Mszanowie i trwa a do godz. 1135.

Lista obecno ci stanowi za cznik nr 1.

Nieobecna radna Dorota ukaszewska.

Spoza cz onków Rady w Sesji uczestniczyli:
- Wójt Roman Tr pczy ski
- Sekretarz Gminy Renata Sli ewska
- Skarbnik Gminy Ewa pi ewska
- Kierownik Gminnego O rodka Pomocy Spo ecznej Ewelina Tuchalska
- Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Halina Kaczmarska
- Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego przy Urz dzie Gminy Mieczys aw Wojtaszko
- Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Andrzej Andrzejewski
- so tysi wymienieni w za czniku nr 2

Porz dek obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyj cie protoko u z IX Sesji Rady Gminy.
4. Zg aszanie zmian do porz dku obrad.
5. Informacja o dzia alno ci Wójta w okresie mi dzysesyjnym
   a) informacja o za atwieniu skargi Pani Gabrieli Jakubowskiej,
   b) przedstawienie odpowiedzi Regionalnej Izby Obrachunkowej na skarg  radnego

Ireneusza Kowalskiego.
6. Zapytania i wnioski.
7. Podj cie uchwa y w sprawie zmiany bud etu gminy na rok 2007.
8. Podj cie uchwa y w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego.
9. Podj cie uchwa y w sprawie powo ania zespo u opiniuj cego kandydatów na

awników.
10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.
11. Zamkni cie obrad Sesji.

Przebieg obrad:

Ad 1
Otwarcie nast pi o jak na wst pie niniejszego protoko u.

Ad 2
Na sekretarza obrad powo ano radnego Alfonsa Moczad o.
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Ad 3
Przyj cie protoko u z IX Sesji.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara poprosi  sekretarza obrad IX Sesji o
przedstawienie informacji o protokole.

Radny Kazimierz Mikuczy ski poinformowa , e zapozna  si  z tre ci  protoko u z IX
Sesji, tre  odzwierciedla przebieg obrad i wnioskowa  o jego przyj cie.

Przewodnicz cy Rady zapyta , czy s  uwagi do protoko u.

Uwag nie zg oszono.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie przyj a protokó  z obrad IX Sesji odbytej w
dniu 29 czerwca br.

Ad 4
Zg aszanie zmian do porz dku obrad.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara zaproponowa  rozszerzenie punktu 5
porz dku obrad o punkty a) Informacja o za atwieniu skargi Pani Gabrieli Jakubowskiej
oraz punkt 5b) Przedstawienie odpowiedzi Regionalnej Izby Obrachunkowej na skarg
radnego Ireneusza Kowalskiego.

Innych zmian nie zg oszono.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie dokona a zmiany porz dku obrad.

Ad 5
Wójt przedstawi  informacj  ze swojej dzia alno ci w okresie mi dzysesyjnym:
- 30 czerwca, Wójt uczestniczy  w festynie rodzinnym Firmy HUMDREX, który odby  si
w Kaczym Bagnie,
- 1 lipca, w Tylicach odby  gminny turniej pi karski Ludowych Zespo ów Sportowych,
- 2 lipca, w Starostwie Powiatowym w Nowym Mie cie Lubawskim odby o si  spotkanie z
Marsza kiem Województwa Warmi sko-Mazurskiego, na którym zaprezentowany zosta
Regionalny Program Operacyjny Warmia i Mazury, na lata 2007-2013”.
- 3 lipca odby a si  narada koordynacyjna w Gwi dzinach dotycz ca post pu budowy
sali gimnastycznej,
- 4 lipca, podsumowanie kontroli w Gminnym O rodku Pomocy Spo ecznej,
- w tym samym dniu odby o si  równie  posiedzenie Komitetu Rozbudowy Szpitala w
Nowym Mie cie Lubawskim, niebawem odb dzie si  odbiór techniczny
nowowybudowanej cz ci szpitala,
- 5 lipca, Wójt bra  udzia  w podsumowaniu maratonu kolarskiego w Nowym Mie cie
Lubawskim, ¾ trasy maratonu przebiega a przez tereny gminy.
- 6 lipca odby o si  spotkanie z projektantem Grzegorzem Drzycimskim w sprawie
zaawansowania prac nad opracowaniem projektów technicznych na budow  dróg, w
Jamielniku, Kaczku, Tylicach, Nawrze – Ustronie,
- w tym samym dniu odby o si  równie  spotkanie z projektantami w sprawie
zaawansowania opracowania dokumentacji na sie  kanalizacyjn  Mszanowo - Nowe
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Miasto Lubawskie, pozosta o do wykonania wydanie pozwolenia wodno-prawnego przez
Zarz d Dróg Wodnych Oddzia  w Gda sku.
- od 12 lipca Wójt przebywa  na urlopie, w tym czasie odby  si  konkurs na Dyrektora
Szko y Podstawowej w Radomnie, wygra a Pani Barbara miech, nauczycielka w tej
szkole.
- 23 lipca odby  si  przetarg na sprzeda  dzia ki o pow. 2,90 ha, po onej w Mszanowie,
do przetargu przyst pi o 8 firm, kupi a Firma TERMATOR APATOR Toru  za kwot
200.600 z ., Na nieruchomo ci tej powstanie zak ad zatrudniaj cy oko o 70 do 100 osób.
- 24 lipca, Wójt bra  udzia  w wi cie Policji oraz spotka  si  z Firm  EKO z Brodnicy w
sprawie wyja nienia problemów z odbiorem opakowa  szklanych i plastików, jednak e
poprawa nie nast pi a i od ubieg ego tygodnia Gospodarstwo Pomocnicze wywozi na
wysypisko mieci. W przysz ym tygodniu odb dzie si  spotkanie Zwi zku Gmin Ziemi
Nowomiejskiej ze Zwi zkiem Gmin Dzia dowszczyzna w sprawie zawarcia umowy
dotycz cej odbioru plastiku i szk a, za odp atno ci  gminy.
- 26 lipca, w Urz dzie Marsza kowskim podpisany zosta  aneks do umowy w sprawie
dofinansowania remontu wietlicy w Pacó towie,
- 27 lipca, odby o si  spotkanie z Firm  Koga z Grudzi dza w sprawie przebiegu
remontów wietlic w Mszanowie i Pacó towie.
- 31 lipca, dokonano uzgodnie  z projektantem Rafa em Chudzikowskim w sprawie
projektów technicznych na remont wietlic w ramach programu Odnowa wsi i
dziedzictwa kulturowego.
- 1 sierpnia odby y si  rozmowy z Agencj  Nieruchomo ci Rolnych w sprawie przej cia
na rzecz gminy gruntów w Mszanowie.
- 5 sierpnia odby  si  sp yw kajakowy w Part czynach.
- 6 sierpnia do Wójta zg osili si  geodeci i przedstawiciele Okr gowej Dyrekcji Dróg
Krajowych i Autostrad z Olsztyna w sprawie przeprowadzenia konsultacji spo ecznych
dotycz cych obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego. Zapowiedzieli, e zamierzaj
spotka  si  z so tysami, radnym i mieszka cami wsi Mszanowo, Pacó towo i Bratian. S
4 propozycje przebiegu trasy, uzgodnienia czynione s  równie  z s siednimi gminami.
Inwestycja ma by  zako czona do roku 2014.
- 7 sierpnia odby o si  posiedzenie Komisji Bud etu i Mienia Komunalnego i Komisji
Promocji, Rozwoju Gospodarczego oraz Bezpiecze stwa i Porz dku Publicznego w
sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego.
- 10 sierpnia odby o si  Zgromadzenie Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza
Drw cy.
- 12 sierpnia odby y si  wybory uzupe niaj ce do Rady Gminy, startowa o 2 kandydatów:
Pan Bogdan Król z Bratiana i Pan Andrzej Samsel z Gwi dzin. Frekwencja wynosi a
9,03%. Pan Andrzej Samsel uzyska  26 g osów, natomiast Pan Bogdan Król – 76

osów.
- w dniu dzisiejszym odby o si  posiedzenie Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego
oraz Bezpiecze stwa i Porz dku Publicznego.

Ad 5 a)
Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara poinformowa  Rad  o sposobie
za atwienia skargi Pani Gabrieli Jakubowskiej, dotycz cej warunków mieszkaniowych i
atmosfery s siedzkiej w budynku nr 108 w Jamielniku i odczyta  odpowied , której
udzieli  Wojewodzie Warmi sko-Mazurskiego.

Ad 5 b)
Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara odczyta  odpowied  Regionalnej Izby
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Obrachunkowej w Olsztynie, na skarg  radnego Ireneusza Kowalskiego, pismo stanowi
za cznik nr 3.

Ad 6
Zapytania i wnioski zg osili:

Radny Ireneusz Kowalski – zg osi , e mieszka cy osiedla narzekaj  na wzmo ony
ostatnio ha as z HUMDREX-u.

Radna Halina Wolska – nawi zuj c do „Notatki s bowej” z 19 stycznia 2007r. i
wypowiedzi w Gazecie Nowomiejskiej z 16 lutego 2007r. oraz Pisma Generalnej Dyrekcji
Dróg Krajowych i Autostrad z dnia 8 czerwca 2007r. interpeluj  o przygotowanie i
wys anie pisma w sprawie budowy chodnika przy drodze Krajowej nr 15 na odcinku
Bratian i ki, d ugo ci 1,82 km. W pi mie tym napisane jest, e inwestycj  trzeba uj  w
projekcie, wi c, je eli nasze pismo wp ynie przed konstruowaniem projektu, by  mo e
chocia  zostanie opracowany projekt.

So tys wsi Gry liny zapyta , czy jest mo liwo  pod czenia Internetu na obszarach
wiejskich w ramach funduszy Unii Europejskiej, ca kowicie bezp atnie dla mieszka ców.

Radny Zbigniew Wi niewski zapyta , czy sprawa wywozu opakowa  plastikowych jest
ju  ca kowicie za atwiona.

Wójt odpowiedzia , e Gospodarstwo Pomocnicze wywozi te odpady tylko dora nie, do
momentu, kiedy firma, która posiada umow  nie rozwi e swoich problemów.

Radny Zdzis aw Arentowicz poinformowa , e podczas modernizacji o wietlenia w
Gwi dzinach nie doko czono wymiany lamp za wietlic , czy jest mo liwo
doko czenia tych prac.

Wójt odpowiedzia , e zgodnie z umow  prace s  zako czone, prosi  o wyja nienie z
Panem Zygmuntem Grubalskim.

So tys wsi Mszanowo zapyta a, czy przy okazji remontu wietlicy b dzie wykonany p ot
od strony Pani Kitowskiej.

Wójt odpowiedzia , e je eli jest to ogrodzenie prywatnej posesji, gmina nie podejmie
prac.

Radny Kazimierz Mikuczy ski zapyta , jakie mog y by  przyczyny spadku ci nienia
wody w Bagnie i Jamielniku, mo e spowodowane by y pracami w stacji w Bagnie.
Poinformowa , e sprawa lampy w rodku wsi k/Rafalskiego nadal jest nieza atwiona.

Wójt odpowiedzia  w sprawie lampy, e zg oszenie zosta o wys ane, umowa jest
podpisana.

Kierownik Gospodarstwa odpowiedzia , e spadek ci nienia wody jest spowodowany
brakiem energii na uj ciu.

Ad 7
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Podj cie uchwa y w sprawie zmiany bud etu gminy na rok 2007.

Skarbnik Gminy Ewa pi ewska poinformowa a, e jest niewielka zmiana w bud ecie,
porównuj c projekt przes any radnym z zawiadomieniem z projektem przekazanym
radnym przed Sesj .
W za czniku nr 1 proponujemy zwi kszy  dochody o:
- wp ywy ze sprzeda y mienia komunalnego o 112 tys.z .
- dotacj  na wybory uzupe niaj ce 3.860,-z .
- subwencj  o wiatow  30 tys.z . (wyposa enie szko y w Gwi dzinach)
- dotacj  na do ywianie 79 626 z .
zmniejszy  dochody o dotacj  celow  na us ugi specjalistyczne w Gminnym O rodku
Pomocy Spo ecznej w kwocie 2 119 z . (takie us ugi w gminie nie wyst puj ),
bud et: plan przed zmian  19 236 993,11 z .
             zwi kszenie o 195 486 z .
             zmniejszenie o 2 119 z .
plan po zmianach 19 400 360,11 z .
za cznik nr 2
- w dziale rolnictwo i le nictwo zmniejszenie o 98 tys.z . plan przed zmian  wynosi
152 704 z ., po zmianie 54 704 z . zmiany wykazane w § 6050 i 6058 maj  odbicie w
za czniku nr 3,
- w dziale 600 transport i czno  zwi kszenie rodków na zakup us ug remontowych
(droga w Kaczku), po przetargu wzros a warto  us ug o 20 tys.z .
- w dziale gospodarka mieszkaniowa ( wietlice) zmniejszenie o 120 tys.z . (inwestycje
Urz du Gminy), natomiast zwi kszenie o 48 546 z . na inwestycje – remonty wietlic
realizowane w ramach rodków unijnych, rozpisane dok adnie w za czniku nr 3.
W Radzie Gminy na zakup materia ów planowane by o 5 tys.z ., zwi kszenie o 4 tys.z .
plan po zmianie 9 tys. z ., zakup planowanych us ug zwi kszenie o 4 tys.z . Plan przed
zmian  w Radzie Gminy wynosi  110 995 z . zwi kszenie 8 tys.z . po zmianie 118 995 z .
- Urz d Gminy:
- na zakup materia ów plan wynosi  58 952 z ., zwi kszenie o 35 271 z ., plan po zmianie
94 223 z , zakup pozosta ych us ug plan przed zmian  60 548 z . zwi kszenie o 39 802

., po zmianie 100 350 z .
- pozosta a dzia alno , zakup pozosta ych us ug, plan przed zmian  4 tys.z .
zwi kszenie o 16 100 z . plan po zmianie 20 100 z .
razem w administracji publicznej plan przed zmian  1 959 142 z . zwi kszenie o 99 173

. , plan po zmianie 2 058 315 z .
- nast pny paragraf to rozpisana dotacja na wybory uzupe niaj ce do Rady Gminy,
- dzia  754 bezpiecze stwo publiczne
  75412 -stra e po arne zwi kszenie na zakup materia ów o 15 tys., zakup us ug
remontowych zwi kszenie o 7 tys.z . wydatki inwestycyjne zwi kszenie o 118 tys.z .
zakupy inwestycyjne zwi kszenie o 50 tys.z . Paragrafy 6050 i 6060 rozpisane s  w
za czniku nr 3.
- szko y podstawowe zmniejszenie wydatków na inwestycje – 245 349 z . (rozbudowa
szko y w Radomnie), pozosta y tylko rodki na opracowanie dokumentacji,
- przeniesienia drobnych kwot w Gminnym O rodku Pomocy Spo ecznej,
- zmniejszenie rodków na zakupy inwestycyjne (zakup mieciarki) o 6 100 z .
- zwi kszenie dotacji dla Gminnego Centrum Kultury o 20 tys.z .
- kultura fizyczna i sport:
   - zwi kszenie na wynagrodzenia dla nauczyciela zajmuj cego si  gminnym sportem o
2 400 z .
   - zwi kszenie na zakup pozosta ych us ug o 9 050 z .
   - wydatki inwestycyjne zwi kszenie o 12 tys.z . z przeznaczeniem na przygotowanie i
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uporz dkowanie boiska na do ynki gminne w Mszanowie,
ogó em wydatki przed zmian  19 806 628 z ., zwi kszenie - 718 052 z , zmniejszenie -
554 685 z . plan po zmianie 19 969 995 z .

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara poprosi  przewodnicz cego Komisji
Bud etu i Mienia Komunalnego o przedstawienie opinii.

Radny Kazimierz Mikuczy ski poinformowa , e Komisja Bud etu i Mienia
Komunalnego zapozna a si  z propozycjami zmian, nie wnosi zastrze  i wnioskuje o
ich przyj cie.

Pyta  i uwag nie zg oszono.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara przedstawi  projekt uchwa y w sprawie
zmiany bud etu gminy na rok 2007.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  nr X/50/07 zmieniaj
uchwa  Nr III/12/06 w sprawie uchwalenia bud etu Gminy Nowe Miasto Lubawskie
na rok 2007. Uchwa a stanowi za cznik nr 4.

Ad 8
Podj cie uchwa y w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego.

Wójt omówi  Program, jak w za cznikach do uchwa y, w za czniku nr 1 umieszczonych
jest 9 zada  do realizacji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego, natomiast w
ramach Programu Operacyjnego Rozwój Obszarów Wiejskich zaplanowanych jest 26
zada  – za cznik nr 2 do uchwa y.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  nr X/51/07 w sprawie
przyj cia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy nowe Miasto Lubawskie
na lata 2007-2013. Uchwa a stanowi za cznik nr 5.

Radny Zdzis aw Makowski stwierdzi , e droga Jamielnik – Gry liny jest w Wieloletnim
Programie, a nie ma w bud ecie.

Radny Zbigniew Wi niewski stwierdzi , e droga na Ustronie tak samo jest w
Programie, ale nie ma jej w bud ecie.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara odpowiedzia , eby nie myli  bud etu
z Wieloletnim Programem, zwróci  uwag  na § 3 uchwa y, który mówi e Program mo na
w ka dym czasie zmieni .

Ad 9
Podj cie uchwa y w sprawie powo ania zespo u opiniuj cego kandydatów na awników.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara poinformowa , e do ko ca
pa dziernika Rada Gminy ma obowi zek dokona  wyboru 2 awników do S du
Rejonowego w Nowym Mie cie Lub. oraz 1 awnika do S du Okr gowego w Elbl gu.
Poinformowa , e wp yn y 4 zg oszenia, wszystkie do S du Rejonowego, nie ma do

du Okr gowego.
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Zaproponowa , na Przewodnicz cego Zespo u Pana Cezarego Kawieckiego, natomiast
na cz onka Pani  Halin  Wolsk .

Radny Cezary Kawiecki zaproponowa  na cz onka Zespo u Pana Przewodnicz cego
Rady.

W/w wyrazili zgod .

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara przedstawi  projekt uchwa y.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  nr X/52/07 w sprawie
powo ania zespo u opiniuj cego kandydatów na awników. Uchwa a stanowi
za cznik nr 6.

Ad 10
Odpowiedzi na zapytania i wnioski udzieli  Wójt:
- w sprawie ha asu z HUMDREX-u nale oby wyst pi  z pismem do Firmy i uwzgl dni

jeszcze zadymienie.

Radny Ireneusz Kowalski wyja ni , e sprawdza  w godzinach 20 – 21, nie sprawdza  w
rodku osiedla, pod samym lasem, gdzie budowane s  nowe domy, jest bardzo

wzmo ony ha as. Prawdopodobnie zainstalowali nowe maszyny, spo ecze stwo z
tamtego osiedla skar y si  na wzmo ony teraz ha as.

W sprawie budowy chodnika W Bratianie i kach, Wójt odpowiedzia , e wniosek nale y
skierowa  do okr gowej Dyrekcji Dróg i Autostrad, gmina jest przygotowana do
partycypacji w kosztach.
- w sprawie Internetu, Wójt odpowiedzia , e g ównym problemem s dania wysokiego
odszkodowania za przej cie z kablem przez posesj .

Pan Dariusz Krajnik wyja ni , e chodzi o za enie Internetu i op acanie abonamentu z
funduszy europejskich.

Dalej Wójt odpowiedzia  w sprawie odbioru plastików, e poszukuje innej firmy, która
realizowa aby to zadanie, w sprawie p otu w Mszanowie, Pan Wójt odpowiedzia , e
je eli jest prywatn  w asno ci , to gmina nie mo e finansowa .

 Sekretarz Gminy Renata li ewska poinformowa a o konieczno ci wymiany dowodów
osobistych, które trac  wa no  z ko cem roku.

Ad 11
W zwi zku z wyczerpaniem porz dku obrad, Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw
Wodara zamkn  obrady X Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie.

sekretarz obrad                                                           Przewodnicz cy Rady Gminy

Alfons Moczad o                                                                   Miros aw Wodara


